
به رغم تورم بالاي كالاها و خدمات در سال جاري 
دستمزد هيچ قشري رشد نداشته، اما سازمان هاي 
متولي سلامت كش�ور مصر هس�تند، دستمزد 
پردرآمد ترين اقش�ار جامعه يعني پزش�كان را 
براي دومين بار در س�ال 97 افزاي�ش دهند. اين 
در حالي است كه بنا به تصريح سخنگوي وزارت 
بهداش�ت، بالا رفتن تورم و كاهش قدرت خريد 
مردم موجب شده تا توجه شان از سلامت به حل 
چالش هاي معيش�تي خورد و خوراك،  مسكن و 
حمل و نقل اختصاص يابد و سبد سلامت حتي براي 
اقشار متوسط جامعه كوچك ش�ود، اما سازمان 
نظام پزشكي پيشنهاد افزايش تعرفه هاي درمان 
براي نيمه دوم سال 97 را داده است. اين پيشنهاد 
با چراغ س�بز وزارت بهداش�ت هم همراه بود، به 
گونه اي كه سيدحسن قاضي زاده هاشمي درباره 
س�رانجام افزايش تعرفه ها در نيمه دوم سال 97 
مي گويد: با توجه به تغييراتي كه در بازار اتفاق افتاد 
و به دنبال افزايش هزينه هاي مراكز درماني، شوراي 
عالي بيمه مصوب�ه اي براي همه بخش ه�ا اعم از 
دولتي، خيريه ها و خصوصي داشت كه براساس آن 
قرار شد به تعرفه هاي فعلي 5/5درصد اضافه شود. 

سال 97 شايد يكي از س��خت ترين سال هايي باشد 
كه مردم كش��ورمان در حال پشت سر گذاشتن آن 
هستند؛  سالي كه با فشار تحريم هاي خارجي از يك سو 
و بي تدبيري هاي داخلي و تنزل ارزش پول ملي موجب 
شد تا فش��ارهاي اقتصادي زيادي بر مردم تحميل 
شود و سبد معيشتي آنها به ميزان قابل ملاحظه اي 
خالي شود. اين مسئله تا بدانجا پيش رفت كه بنا به 
تأكيد ايرج حريرچي، سخنگوي وزارت بهداشت با 
توجه به محدوديت هاي موجود و تحميل تحريم ها، 
تأكيد مي كنيم نه تنها اقش��ار  فقير و آس��يب پذير، 
بلكه اقشار متوس��ط نيز با توجه به تجربه جهاني در 
شرايط تورمي در معرض كاهش استفاده از خدمات 
بهداشتي و  درماني، عدم مراجعه به پزشك، افزايش 
احتمالي هزينه هاي فقرزا و كمرشكن خواهند بود. 
 اما در چنين شرايطي سازمان نظام پزشكي پيشنهاد 
افزايش تعرفه هاي پزشكي را در س��ال 97 براي بار 
دوم مطرح مي كند و وزير بهداشت هم به اين افزايش 
تعرفه ها چراغ سبز نشان مي دهد. اين بدين معناست 
كه سلامت به كالاي نايابي براي اغلب اقشار جامعه 

تبديل خواهد شد. 

  افزايش دوباره درآمد پردرآمد ترين مشاغل 
كشور 

براساس مطالعات علمي انجام شده در سال ۱۳9۳، 
جراحان پلاستيك،  قلب و دندانپزشكان فوق تخصص 
در كنار مشاغلي همچون طراحي لباس و مدرسان 
كنكور زيست شناس��ي در صدر مش��اغل پردرآمد 
ايران قرار داشتند. بگذريم از اينكه علت درآمد بالاي 
مدرسان كنكور زيست شناسي هم رابطه مستقيمي 
با تقاضاي بالا براي رش��ته هاي پولس��از پزشكي و 
دندانپزشكي دارد، اما همچنان تحركات پزشكان براي 

كسب درآمد بيشتر ادامه دارد. 
طبق قانون افزايش تعرفه هاي پزشكي هر سال در آبان 
و آذرماه پيشنهاد مي شود، ميزان افزايش كه به تصويب 
مي رسد در سال بعد اجرا مي شود، اما امسال سازمان 
نظام پزش��كي مجدد پيش��نهاد افزايش تعرفه هاي 

پزشكي را براي اجرا در سال 97 مطرح كرده است. 
محمد جهانگيري، معاون نظارت و برنامه ريزي سازمان 
نظام پزشكي در اين باره مي گويد: طي ماه هاي اخير در 
تمام صن��وف در حوزه هاي مختلف ش��اهد افزايش 
قيمت بوده ايم، در حالي كه تعرفه هاي ما افزايش��ي 
نداشته و اين در حالي اس��ت كه هزينه هاي فني در 

بخش بهداشت و درمان افزايش داشته است. از اين رو 
پيشنهاد افزايش تعرفه ها را در سال 97 مطرح كرده ايم 
و در انتظار بررس��ي آن در س��ازمان برنامه و بودجه و 

سپس هيئت دولت هستيم. 
دبير شوراي عالي بيمه س��لامت هم موافق افزايش 
تعرفه هاي درمان براي بار دوم اس��ت و آن را اينگونه 
توجيه مي كند: تورم امسال حدود 9درصد برآورد شده 
بود، اما تعرفه هاي پزشكي فقط 5درصد رشد داشت؛ 
ضمن اينكه تكانه هاي اقتص��ادي بر قيمت خدمات 
سلامت تأثير گذاشت. بنابراين تعرفه هاي پزشكي 
براي ماه هاي باقيمانده امسال بايد افزايش يايد يا در 

تعرفه گذاري سال آينده اين مسائل لحاظ شود. 
عليرضا اوليايي منش معتقد است، در همه بخش ها 
با گراني دارو و ملزومات پزشكي و حتي هزينه هاي 
عمومي مثل تغذيه، نگهداري، تأسيسات و غيره مواجه 
بوديم. اين موارد اثرات خود را بر هزينه هاي تمام شده 
گذاشته اس��ت. دولت درباره بخش هاي غيردولتي 
نمي تواند جبران هزينه كند. مش��كلات اقتصادي و 
نوسانات نرخ ارز از ارديبهشت تا ۱۳آبان كه دور دوم 
تحريم ها اعمال شد، وجود داشت و در حال حاضر بازار 
به ثبات رسيده است، اما اثرات تورم به ارائه دهندگان 
خدمات در تمام بخش ها از جمله سرپايي و بستري و 
در همه نوع خدمات مثل پاراكلينيك، آزمايشگاهي، 

راديولوژي، تصويربرداري و غيره وارد شده است. 
وي تأكيد مي كند: قدر مسلم بايد با افزايش تعرفه براي 
بخشي از خدمات موافقت شود. پيشنهاد شوراي عالي 
بيمه سلامت مبني بر افزايش تعرفه براي سال 97 بوده 
كه به طور مثال در آبان امسال براي چندماه باقيمانده 
از س��ال جاري، تصميم جديدي ب��راي تعرفه هاي 
پزشكي گرفته ش��ود. در غير اين صورت، تمام اين 

محاسبات بايد در تعرفه سال 98 لحاظ شود. 
 افزايش قيمت هتلينگ 

وزير بهداش��ت هم در واكنش به افزايش دوباره مزد 
درمان در سال جاري مي گويد: با توجه به اينكه رشد 
دس��تمزد صفر بوده، تغييري نكرده و هيچ افزايشي 
نداشته است. اگر در اين زمينه مصرند و نمي خواهند 
به دستمزدها رقمي را اضافه كنند، حداقل در بخش 
هتلينگ كه شامل تهيه ارزاق، اياب وذهاب و خدماتي 
است كه به صورت سرپايي براي بيماران انجام مي شود 
5/5 درصد اضافه ش��ود. در حال حاضر منتظريم تا 

هيئت وزيران در اين زمينه تصميم بگيرد. 
هاشمي با بيان اينكه كارشناس��ان روي تعرفه هاي 
س��ال آينده كار مي كنند، درباره تعرفه هاي س��ال 
آينده مي افزايد: حداقل انتظارمان اين اس��ت كه در 
تعرفه هاي سال آينده، هزينه تمام شده در سال 97 
به علاوه نرخ تورم در سال 98 به صورت دقيق ديده 

و محاسبه شود.
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رد شدن از معاينه فني با دنده سنگين!
دبير كارگروه ملي كاهش آلودگي هوا از تقلب و دستكاری در معاينه فنی خودروهای ديزلی و سنگين خبر داد

دادستان تهران خبر داد

 دستگيری ۱۹دلال اصلی پتروشيمی

زمزمه رشد دوباره مزد درمان در سال 97
 در حالي كه به گفته سخنگوي وزارت بهداشت، تورم سبد سلامت را براي اقشار متوسط هم كوچك كرده افزايش دوباره تعرفه ها

سلامت را به كالاي ناياب براي اغلب مردم تبديل مي كند

با توجه به شروع آلودگي هواي پايتخت و سابقه 
چندس�اله طرح معاينه فني، انتظار مي رفت كه 
ديگر ش�اهد خودروهاي آلاين�ده داراي معاينه 
فني نباش�يم. اما به گفته مس�ئولان هنوز براي 
معاين�ه فني خودروه�اي س�نگين نگراني هاي 
جدي وجود دارد. ب�ه گونه اي كه دبي�ر كارگروه 
ملي كاهش آلودگي هوا از وجود تخلف و تقلب در 
اخذ معاينه فني خودرو هاي سنگين كه بيشترين 
ميزان آلودگي هواي پايتخ�ت را دارند، خبر داد. 
طرح معاينه فني هنوز به اهداف خود نرسيده است. 
همچنين معاينه فن��ي نبايد به محل س��ودجويي 
و درآمد زاي��ي برخي تبديل ش��ود. خودروهايي كه 
هايبريد و نو هستند با ترفند و طرح هاي مختلف به 
معاينه فني كشيده مي شوند.  معاينه فني خودروهاي 
سواري تحت مديريت وزارت كشور، در قالب سيمفا 
)سامانه يكپارچه معاينه فني( و بدون دخالت انساني 
انجام مي شود كه حداقل در تهران و شهرهاي بزرگ 
نظارت هاي مناسب دوربيني و فرآيندي در مورد آنها 
وجود دارد.  معاينه فني خودروهاي سنگين هم در 
اختيار وزارت راه است كه هنوز به سامانه سيمفا متصل 
نشده است و اختلافاتي بين دو وزارتخانه كشور و راه در 

مورد اتصال به اين سامانه وجود دارد. 
  غفلت از حمل ونقل عمومي

عضو كميسيون اجتماعي مجلس با بيان اينكه در اين 

طرح ايراداتي وجود دارد كه بايد بررسي و رفع شود، 
معتقد اس��ت كه اجراي اين طرح »به نتايج مدنظر 
كاملاً نرسيده و معاينه فني نبايد به محل سودجويي و 
درآمد زايي برخي تبديل شود. خودروهاي هيبريدي 
نيازي به اين قبيل معاينه هاي فني ندارند؛ اما براي  

درآمدزايي بيشتر شامل اين طرح مي شوند.«
به گفته رسول خضري، مشكل زماني آغاز مي شود 

كه »مهم ترين عامل كنترل و كاه��ش آلودگي هوا 
يعني حمل و نقل عمومي در كشور تقويت نشده است. 
همه كش��ورهاي دنيا بر توسعه وس��ايل حمل ونقل 
عمومي تأكيد ويژه اي دارند. در برنامه توسعه پنجم و 
ششم مقرر شده كه دولت 50 درصد هزينه توسعه و 
نگهداري ناوگان حمل ونقل عمومي را پرداخت و بقيه 
را شهرداري كلانشهر ها پرداخت مي كند، ما در اين 

زمينه نياز به حمايت و توسعه داريم.«
 خودروهاي دودزا با معاينه فني

دبير كارگروه مل��ي كاهش آلودگي ه��وا هم تأكيد 
مي كند كه در م��ورد معاين��ه فني ديزل ه��ا هنوز 
»نگراني هاي ج��دي« وجود دارد. ب��ه اين دليل كه 
»شيوه آزمون آلايندگي ديزل ها نه تنها در ايران بلكه 
در همه جاي دنيا به اين شكل است كه بايد آلودگي 
از اگزوز ديزل اندازه گيري شود. هنگام تست گيري 
خودروي سنگين، راننده پدال گاز را تا انتها فشار دهد 
و با شدت گاز بدهد.« به گفته وحيد حسيني، »برخي 
رانندگان به اهميت ش��دت و ضعف گاز و اثر آن در 
نتيجه معاينه فني آگاهي دارند و مي دانند چطور گاز 
دهند تا معاينه فني را پاس كنند. به همين دليل تعداد 
بسياري از خودروهاي سنگين در سطح شهر مي بينيم 
كه با وجود داشتن برگه معاينه فني، دودزا هستند و 
به اين معناست كه در اجراي آزمون معاينه فني ديزل 
يا خطاي انساني صورت گرفته يا تقلب و تخلف شده 
اس��ت.« اين روش كه مأموران مراك��ز معاينه فني، 
خودشان كار تست را براي خودروهاي سنگين انجام 
می دهند، روش قابل اجرايي است و حتي در كارگروه 
ملي كاهش آلودگي هوا هم براي اين موضوع مصوبه اي 
ارائه شده، ولي هنوز اجرايي نشده است.  ضمن اينكه 
درآمد اين طرح اگر صرف كاهش آلودگي هوا مي شد، 

مردم با ديد بهتري به اين طرح نگاه مي كردند. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

 حامد طبيعت با انتش�ار اين عكس توئي�ت زد: يمن مارو 
ببخش؛ ش��يعيان درگير برائت از دش��منان صدر اسلام كردند تا 
از دشمنان قسم خورده امروز دنياي اس��لام غافل شيم... مرگ بر 

امريكا. مرگ بر اسرائيل. مرگ بر انگليس. مرگ بر آل سعود.

  صدرا با انتش�ار اين عك�س توئيت كرد: مثلًا دك��ور اخبار رو 
گل آرايي و قشنگ سازي كردن، ولي انگار يه جنازه رو كادوپيچ كردن 

گذاشتن روي ميز!: خبر ساعت 9 شبكه يك، ديشب. 

  محمدرضا محي الديني با انتش�ار اين عك�س توئيت كرد: 
آبان ماه قرار بود آتش و خون سراس��ر ايران را بگي��رد، ولي بارش هاي 
بي سابقه رحمت را در ايران گستراند و آتش شد بلاي جان كاليفرنيا و 

مكروا و مكرالله والله خير الماكرين...

نفيسه ابراهيم زاده انتظام 

عليرضا سزاوار
  گزارش  2

  قضایی

بازويبازيدردبستانها
فعالميشود

چه گردش بالاي صنعت اس�باب بازي در دنيا و چه دس�تاوردهاي 
آموزشي بين المللي بازي، آموزش و پرورش ما را براي ورود جدي تر 
به عرصه بازي و توليد و به كارگيري اسباب بازي تشويق كرده باشد، 
وزير را مجاب كرده كه مجموعه تحت مديرتيش را براي برنامه ريزي 
براي ايجاد كلاس اسباب بازي و بازي آموزشي در ۱۰استان كشور 
در سال جاري بس�يج كند و نتيجه را اينطور تشريح كند: در دوره 
ابتدايي و پايه هاي اول، دوم و س�وم دبس�تان، كلاس اسباب بازي 
آموزش�ي را ايجاد مي كنيم و بچه ها دو تا سه س�اعت در هفته از 
طريق بازي با اسباب بازي ها، اهداف آموزشي را فراخواهند گرفت. 
چند ماهي است كه سيدمحمدبطحايي از نشاط در مدارس مي گويد 
و لزوم ايجاد فضاي ش��اد تحصيلي براي دانش آم��وزان را يادآوري 
مي كند. اگرچه در اين مس��ير اش��اره اي به محرم س��ازي مدارس و 
ساخت مجتمع هاي آموزشي نمي كند كه در دولت هاي گذشته در 
همين راستا پيگيري مي ش��د، با اين حال بعد از اجازه پخش فينال 
جام باشگاه هاي آسيا، ايجاد كلاس اسباب بازي در دوره ابتدايي در 
۱0 اس��تان دومين اقدام عملي وي در افزايش نشاط در مدارس به 

شمار مي رود. 
وي اين اقدام را مهم ترين برنامه اي توصيف مي كند كه در سال جاري با 

همت معاونت علمي رياست جمهوري اجرايي مي شود. 
وزير آموزش و پرورش در افتتاحيه چهارمين نمايش��گاه اسباب بازي 
گفت: اسباب بازي به عنوان بخشي از تكنولوژي آموزشي وارد مدارس و 
كلاس ها به ويژه در دوره ابتدايي مي شود تا شادي و نشاط همراه بچه ها 

شود و آنها را به يادگيري علاقه مند كند. 
وي بيان كرد: بايد دانش آموزان را به آموزش علاقه مند كنيم. آموزش و 
پرورش ما نيازمند چنين نوآوري هايي است و مي تواند ما را به آنچه در 

سند تحول آمده، نزديك كند. 
وزير آموزش و پ��رورش با بيان اينك��ه بايد س��ازوكاري فراهم كنيم 
اس��باب بازي توليد داخل به عنوان تكنولوژي آموزشي مورد استفاده 
قرار بگيرد، اظهار كرد: اسباب بازي امروز به عنوان يكي از تجهيزات و 
تكنولوژي هاي آموزش��ي به كار گرفته مي شود و صرفاً وسيله اي براي 
سرگرمي نيس��ت و از طريق اين تجهيزات يادگيري تسهيل و تسريع 

مي شود. 
بطحايي اظهار كرد: اس��باب بازي حامل فرهنگ است و اگر از فرهنگ 
غربي وارد ش��ود، آثار س��ويي بر كودكان خواهد داش��ت. ن��گاه ما به 
اسباب بازي بايد به عنوان بخشي از تجهيزات و تكنولوژي آموزشي در 

نظر گرفته شود. 
وي با اش��اره به نقش نشاط آفريني اس��باب بازي در فرآيند ياددهي 
و يادگي��ري گف��ت: در برنامه ريزي ه��اي آموزش و پ��رورش باي��د 
اسباب بازي ها را با رويكرد آموزش��ي وارد مدارس كنيم. از همين رو 
برنامه داريم در گام اول براي در ۱0 استان كلاس اسباب بازي و بازي 
آموزشي ايجاد كنيم و هر دانش آموز دو تا سه ساعت اهداف آموزشي 

را در اين كلاس ها دنبال كند. 

ضدونقيضگويي
ازبازگشتدانشمندانبهکشور

در حالي كه س��هم محصولات دانش بنيان در تولي��د ناخالص داخلي 
كش��ور ناچيز توصيف مي ش��ود، آماري ارائه ش��ده كه ب��ر مبناي آن 
طي سه سال گذش��ته يك هزار و ۶5 نفر از دانش��مندان ايراني مقيم 
خارج، به كش��ور بازگش��ته اند، محققاني كه مش��تاق به اس��تخدام 
 دولتی نيس��تند و انتظار دارند ش��رايط كارهاي دانش بنيان براي آنها 

فراهم شود.
آمارهاي مختلف از مهاجرت دانش��جويان به ديگر كشورها و نيز سهم 
تلاش هاي براي بازگشت آنان جزو مواردي است كه هرز از چندگاهي 
مطرح مي شود. برخي اين روند را يك شرايط بحراني توصيف مي كنند 
و بر اين باورند كه تاكنون70درصد از رتبه هاي برتر كنكور و مدال آوران 
المپيادها از كشور، خارج ش��دند و برخي ديگر هم مي گويند وضعيت 
مهاجرت دانشجويان و نخبگان به ديگر كشورها طبيعي است و اصلًا 
جاي نگران��ي در اين باره وجود ندارد. آماري كه معاونت علمي س��عي 
دارد با ارائه آن بر نقش مؤثر خود در ترغيب بازگشت نخبگان به كشور 

دامن بزند. 
هر چند كه باره��ا و بارها بر مبهم بودن آمار بازگش��ت دانش��مندان 
و نخبگان ايراني تأكيد ش��ده اس��ت، اما از آنجايي ك��ه اين مهم جزو 
موارد قابل اهميت و به نوعي سياس��ت هاي علمي كش��ور اس��ت، به 
 هر حال طبيعي اس��ت كه اخبار زرد از س��وي مراكز آم��اري مربوطه 

مطرح شود. 
به تازگي نيز با ارائه آماري، نسبت به اشتياق محققان ايران براي فعاليت 
در حوزه هاي دانش بنيان تأكيد شده اس��ت، در حالي كه سهم اندك 
محصولات دانش بنيان در توليد ناخالص داخلي كشور خلاف اين امر 

را ثابت مي كند. 
معاون ام��ور بين الملل و تب��ادل فن��اوري معاونت علم��ي و فناوري 
گفته است، طي سه س��ال گذش��ته يك هزار و ۶5 نفر از دانشمندان 
ايراني مقي��م خارج به كش��ور بازگش��ته اند و ب��ه فعاليت هاي علمي 
آموزش��ي خود مي پردازند. طبق گفته علي مرتض��ي بيرنگ، برخي از 
آنها يك شركت دانش بنيان راه اندازي كرده اند؛ برخي در يك شركت 
دانش بنيان در واحد تحقيق و توسعه مش��غول به كارند يا اينكه عضو 
هيئت علمي دانشگاه يا پژوهشگاه شده اند. به گفته وي، محققان ايراني 
كه از خارج به كشور بازگش��ته اند خيلي مش��تاق به استخدام دولت 
 نيستند، آنها بيشتر انتظار دارند شرايط كارهاي دانش بنيان براي آنها 

فراهم شود. 
اين ارائه آمار در حالي اس��ت كه پيش از اين نيز مسئولان وزارت علوم 
نسبت به آمارهایِ ضد و نقيض در مورد بازگشت دانشمندان خبر داد 
و تأكيد كرده بودند: »به راحتي نمي ش��ود درب��اره مهاجرت نخبگان 

اظهارنظر كرد.«
هر چند كه آماردهندگان موضوع مهاجرت را سياسي دانسته و معتقد 
هستند نگاه ژورناليستي غيرمنصفانه بر آن حاكم شده است، اما طبيعتاً 
بايد واقعيت موجود را از آمار خلاف منطق تفكيك كرد و در اين راستا 
توسل به ادبيات هاي عامه پسند را فاكتور گرفت تا با برنامه ريزي مطابق 
با اهداف افق ۱۴0۴ به سهم ۲0درصدي در توليد ناخالص ملي دست 

يابيم. 

نيره ساري 

  رئيس اورژانس اجتماعي كشور گفت: براس��اس آخرين وضعيت 
كودك آزاري در كشور، ۴0درصد از موارد خشونت خانگي مربوط به 

كودك  آزاري است. 
  براساس اخبار رس��يده، محمدهادي ايازي معاون اجتماعي وزير 
بهداشت و همچنين سيدعلي صدرالسادات معاون توسعه مديريت و 

منابع وزارت بهداشت از اين وزارتخانه خداحافظي  مي كنند. 
  دبيركل ش��وراي عالي آموزش و پرورش گف��ت: معلمان مدارس 
غيردولتي براي رسمي شدن مي توانند در روند آزمون هاي استخدامي 
آموزش و پرورش شركت كنند و چون تجربه دارند، قطعاً امتياز بيش تري 

را كسب خواهند كرد. 
  س��عيدرضا جندقيان بيدگلي معاون امور دهياري هاي س��ازمان 
ش��هرداري ها و دهياري هاي كش��ور اعلام كرد: ۴۲مورد درخواست 
وام براي خريد ماش��ين آلات عمراني و خدماتي ب��راي دهياري هاي 
استان هاي آذربايجان غربي، اردبيل، قم، مركزي، گلستان و مازندران 

نيز به تصويب اين كارگروه رسيد. 
  جلسه كميته سرمايه انساني تدوين برنامه سوم توسعه شهر تهران 
با حضور معاونان برنامه ريزي و توسعه منابع انساني شهرداري تهران 
برگزار شد. در اين جلس��ه، بر ضرورت ارتقاي ش��اخص هاي سلامت 
اداري، شايسته سالاري، هوشمند سازي فرآيندها و بهبود رفاه كاركنان 

شهرداري تأكيد شد. 
  عضو هيئت مديره سازمان بيمه سلامت اظهار كرد: حمايت بيمه 
سلامت از طرح پرستاري و مراقبت در منزل در فاز اول، از بيماران مبتلا 
 به نارسايي هاي قلبي و بيماران بستري در آي سي يو به صورت آزمايشي 

آغاز شده است.  
  معاونت امور زنان و خانواده رياس��ت جمهوري ب��ا بيان اينكه بايد 
بپذيريم بخشي از مديريت جامعه در اختيار زنان قرار گيرد، گفت: ۴0 
درصد از كارمندان جمهوري اسلامي زن هستند. اين درحالي است كه 
بسياري از آنها از توانمندي علمي و تجربه كافي برخوردارند، اما به آنها 

فرصتي داده نشده است. 
  رئيس سازمان نوسازي، توس��عه و تجهيز مدارس كشور با اشاره به 
فرسوده بودن ۳0درصد مدارس پايتخت گفت: با توجه به اينكه تعداد 
قابل توجهي از دانش آموزان نيز در اين مدارس حضور دارند اگر زلزله 
در ساعتي كه دانش آموزان حضور دارند رخ دهد، فاجعه بار خواهد بود. 
  رئيس سازمان پيشگيري و مديريت بحران شهر تهران اعلام كرد كه 

۱۱بيمارستان در تهران روي پهنه گسل هاي اصلي واقع شده اند. 
  معاون برنامه ريزي، توسعه ش��هري و امور شوراي شهردار تهران با 
اشاره به مهلت سه هفته اي شوراي ش��هر تهران براي بازآرايي برنامه 
سوم توسعه شهر تهران گفت: تمامي احكام برنامه مجدد مورد بررسي 
قرار گرفت و نسخه به روزرساني شده است كه به زودي تقديم اعضاي 

شوراي شهر تهران خواهد شد. 
  رئيس پليس مهاجرت و گذرنامه ناجا از امكان پرداخت الكترونيكي 
عوارض خروج از كش��ور و توقف پرداخت به صورت دستي يا كاغدي 

خبر داد. 
  معاون خودكفايي و اش��تغال از ايجاد كانون خي��ران كارآفرين در 
دستور كار كميته امداد خبر داد:يك  ميليون و 500 هزار شغل توسط 
كميته امداد امام خميني)ره( از سال ۱۳7۴ تاكنون براي مددجويان 
و افراد نيازمند ايجاد ش��ده كه از اين تعداد يك  ميليون طرح منجر به 

خودكفايي و خروج مددجويان اين شده است. 
  رئيس جهاد دانشگاهي دانشگاه علوم پزشكي شهيد بهشتي گفت: 
فكر مي كنم حذف كنكور تا ۱0 سال ديگر هم غيرممكن باشد. مردم ما 

تصور مي كنند بهترين مغزها بايد به سمت رشته تجربي بروند. 
  سخنگوي ثبت احوال كشور گفت: تا به امروز فرآيند ثبت نام بيش 
از ۴۶ ميليون و ۶00 هزار نفر تكميل شده  است و بيش از ۴۳ ميليون 
و ۶00 هزار كارت هم صادر ش��ده و مابقي هم كه كمتر از ۱5ميليون 
نفر هستند، ظرف چند ماه آينده فرآيند دريافت كارت براي آنها انجام 
مي شود و پايان سال 97 پايان پروژه كارت هوشمند ملي خواهد بود. 
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ش�ش  ص�دور  از  ته�ران  دادس�تان 
كيفرخواس�ت در ح�وزه صراف�ان و ارز و 
دس�تگيری ۱9دلال پتروش�يمی خب�ر داد.
عب��اس جعفري دولت آبادي دادس��تان تهران در 
حاشيه نشست با مسئولان امور مالياتي به شبهات 
مطرح شده در رابطه با اجراي حكم وحيد مظلومين 
و محمداسماعيل  قاسمي پاسخ داد و اظهار كرد: اين 
واكنش ها در دو بخش قابل بررسي است، در بخش 
معاندين و رسانه هاي خارج از كشور، انتظار اينكه 
مخالفت كنند امري طبيعي بود، اما در داخل كشور 

نيز برخي مطالب  منتشر شد. 
وي در واكنش به اين ادع��ا كه اجراي اين حكم در 
مورد افراد اصلي نبوده است، گفت: وحيد مظلومين 
و محمداسماعيل قاسمي سابقه دستگيري داشتند، 

در سال 90 كه ايشان تبرئه شدند  از كوتاهي دستگاه 
قضايي نبود، بلكه قوه قضائيه در تمام مراحل پرونده 
را پيگيري مي كرد، ولي به لحاظ مشكلاتي كه در 

رسيدگي در دادگاه رخ داد، اين متهم تبرئه شد. 
دادستان تهران با بيان اينكه عد ه اي مدعي شدند كه 
اجراي حكم اعدام مظلومين به دليل اقداماتش در 
سال 70 بوده است، گفت: اعدام ايشان به دليل سال 

70 نيست و اين فرد در آن سال تبرئه شده است. 
جعفري دولت آبادي در رابطه با ادعاي اينكه خريد 
و فروش سكه جرم نيست، خاطرنشان كرد: اتهام 
وحيد مظلومين اخلال در نظام اقتصادي كشور از 
طريق بهم ريختن اوضاع بازار پولي و بانكي كشور 
بوده است و اينكه عنوان مي شود به دليل خريد و 

فروش سكه اعدام شده اند، حرف بي پايه اي است. 

وي با اشاره به كارنامه موفق دستگاه قضا در رابطه 
با رس��يدگي به پرونده اخلالگران اقتصادي اخير 
گفت: فقط ظرف س��ه ماه گذش��ته، هزار و 500 
نفر احضار، ۶9كيفرخواست صادر شده و حداقل 
۱50 نفر بازداشت و ۴8 مورد حكم نيز اجرا شده 
است. البته پرونده هاي ديگري در دستور كار و در 
حال تكميل شده است و به محض تكميل شدن 

اعلام مي كنيم. 
دادستان تهران با اشاره به صدور شش كيفرخواست 
در حوزه صرافان و ارز طي هفته گذشته و ارسال آنها 
به دادگاه افزود: اين اقدامات بزرگي است كه صورت 
گرفته، ولي به دلي��ل محدوديت وقت در بيان اين 
موارد، مردم فكر مي كنن��د كار هاي كمي صورت 

گرفته است. 

وي اعلام كرد: امروز س��ه عنصر س��رعت، دقت و 
قاطعيت اس��اس قوه قضائيه در مبارزه با فساد را 
تشكيل مي دهد  و هر حكمي كه صادر شود در غير از 
اعدام، قطعي است و اجرا مي شود و در اعدام نيز پس 

از تأييد ديوان عالي قابل اجرا خواهد بود. 
جعفري دولت آبادي در پاس��خ به سؤالي مبني 
بر بازداش��تي هاي جديد در رابط��ه با اخلال در 
نظام اقتصادي كش��ور تصريح كرد: مس��ئولان 
امنيتي م��ا اقدامات مهمي در اي��ن رابطه انجام 
داده اند و قيمت مواداوليه در بخش پتروشيمي 
كاهش يافته است. حداقل ۱9نفر از دلالان اصلي 
و مرتبطان با فروشندگان و كساني كه مواد را در 
بازار آزاد به چندين براب��ر قيمت مي فروختند، 

دستگير شده اند. 

زهرا چيذري 
  گزارش  یک


